
Sbor dobrovolných hasičů Pohořelice 
Náves 300, 763 61 
        Pohořelice 6. dubna 2016 

 
Zápis z členské schůze konané dne 1.4.2016 
 
     V pátek dne 1.4.2016 se v hasičské zbrojnici konala dubnová členská schůze, 
které se zúčastnilo celkem 14 hasičů. Schůzi vedl starosta Milan Zelík. 
 

1. Svátky: 9.4. – Dušan, 13.4. – Aleš, 27.4. - Jaroslav 
Narozeniny: 17.4. – Lenka Nášelová (roz. Nedbalová), 28.4. – Beáta 
Sukupová 
 

2. Uskutečněné akce v březnu 2016 
- 6.3.2016 Okrskové kolo v uzlování – Žlutavy 

o Výborné výsledky 
o Jana Forbelská na okrskové schůzi navrhne, aby byly na putovní 

pohár doplňovány štítky s vítězi z jednotlivých let 
- 13.3.2016 – mladí hasiči – hala Otrokovice 
- 20.3.2016 – mladí hasiči – hala Otrokovice 

  -  Jana Forbelská – vše bylo v pořádku 
 -     brigády na koňce průběžně, více dní v měsíci 

 
3. Plánované akce na březen 2016 a dále  

 
- 2.4.2016 – Štípský beránek – MH budou obhajovat první místo! 

 - pojede jedno družstvo mladších žáků, jedno družstvo starších 
 žáků, celkem tedy 10 dětí, doprava bude OK 
 

- 3.4.2016 - Okresní kolo v uzlování – Březůvky 
 - pojede jen šest dětí za sbor, doprava je v pořádku 
  

- 9.4.2016 - Sběr železa – sraz v 08:00 hodin 
o Pavel Šeďa – kontejner je objednán, cena bude snad více jak 2,- 

Kč za kg + doplatek za podzimní sběr, kdy jsme dostali levnější 
sazbu, než byla pro nás původně stanovena 

o Plakáty roznese Milan po schůzi, nejpozději v sobotu + zajistí 
vyhlášení rozhlasem a info přes kabelovku 

o Auto na svoz dodá Miroslav Vrzala  - děkujeme 



o Jídlo: Na snídani bude zabíjačková polévka s chlebem – bude se 
podávat od 08:00 hodin, na oběd pečené maso a další dle 
výběru Pavla Šedi, který bude jídlo připravovat, Milan Zelík 
zajistí nákup 4 ks chlebů u Němečků 

o Pivo bude točené – dar od Josefa Umýsi – první cena z plesu 
o Dle prvotních odhadů by nás mohlo být minimálně 14 

brigádníků, mladé hasiče nepočítáme, neboť mají závody – 
Kvínap 

o V plánu jsou následující práce: 
  - jídlo: Pavel Šeďa 
 - sběr železa – Mira Vrzala + 3  
 - koňka – Miroslav Bičan + Lubomír Hanáček  
 + obkreslit nápravnici 
 - převézt překážky ze sklepa  na letiště 
 - převézt traverzu ze hřiště ke zbrojnici 
 - rozdělání staré základny 
 - pořezání dřeva – cirkula + motorovka – Tomáš Zelík zapůjčí 
 motorovku 
 - domeček na hřiště – rozdělání starého obložení a stanovení 
 dalšího postupu 

 -  9.4.2016 – Kvínap – MH – závod požárnické všestrannosti 
 - 16.4.2016 – závod požárnické všetrannosti Salaš 
 - 24.4.2016 – VCUH – Kunovice – první závod Velké ceny 
 - 29.4.-1.5. – soustředění žen 
 - 30.4.2016 – stavění Máje – v 09:00 sraz na Močidlech 
   - Lubomír Hanáček dopředu zajistí přes hajného strom, dle 
   aktuální situace svolá lidi na převoz a oloupání Máje 
   - výkop bude domlouvat Pavel Bartuněk – připomene mu to 
   Milan Zelík 
   - auto na stavění dodá Miroslav Vrzala 
 - 28.5.2016 – Okrskové kolo v PS – Halenkovice 
 - 28.5.2016 – Kácení Máje – bude to opět brigádně i časově náročné 
 vzhledem k souběžně probíhající soutěži na Halenkovicích, které se 
 musíme zúčastnit povinně ! 
 
 - Kamínka – letní soustředění mladých hasičů, 24.7. – 2.8.2016 

o Smlouvu jsem odsouhlasil přes email, zálohu 37.500,- Kč 
musíme uhradit do 27.6.2016, pokud bychom tábor čirou 
náhodou zrušili, tak budeme platit penále z celkové ceny, 
pokud to bude aspoň 28 dní předem, tak bez storno poplatku 



 
4. Pokladna + čerpání z rozpočtu obce 

-    elektroměr: 1.82 – 3.830 kWh, 1.83 – 1.073 kWh 
- Členské příspěvky – dobráno bylo od Hanky Mikešové a Zdeňka 

Klementy, zbývají ještě David Bilavčík a Miroslav Klofáč + mladí hasiči, 
se kterými je to složitější v tom, že to musíme stáhnout přes rodiče  

- Starosta: na rok 2017 budeme muset začít vybírat již na podzim, jinak 
to do ledna zřejmě ani nedáme  

- Stav v pokladně, na účtu a info o přislíbených dotacích – viz. úplný 
tištěný zápis ze schůze 
 

5. Technika a vybavení 
- Nové vozidlo  

o Čekáme, jak dopadnou dotace, prozatím nemáme žádné nové 
informace ani o dotacích od státu, ani o dotacích od Zlínského 
kraje 
 

- přívěsný vozík stále stojí ve firmě METAL PS v Otrokovicích 
o starosta - byl jsem tam, znovu vše probral, tak uvidíme 

 
- Budíky k PPS 12 – Aleš Maňásek – přívodní hadice k budíkům jsou 

zřejmě funkční, a zřejmě byla zjištěn skutečná závada – závit na 
budíku a objímka na hadici zřejmě netěsní – bude se řešit dále 
  

- Svítilny na přilby a jejich držáky 
o Milan Zelík – stále bez odpovědi z doporučené firmy  
o Nedá se, musíme zkusit novou firmu 

 
6. JSDHO 

- Školení na zdravovědu 
o Školení na zdravovědu – 2. kolo - 13.3.2016 

 - zúčastnili se: Lenka Vendolská, Dušan Vrzala, Jana 
 Forbelská, Lubomír Hanáček, Jan Landsfeld a Milan Vaďura 
 

 -       Zdravotní prohlídky – stále schází Tomáš Hanáček a Pavel Šeďa 
o Aleš Maňásek – ještě ji hotovou nemá, ale již ji má vytištěnou ! 
 
 

- Zájemci o ŘP skupiny C – nahlášeno do Otrokovic, celkem dva lidi – 
Milan Zelík a Aleš Maňásek  

- Miroslav Bičan - kurz velitel družstva – školení je 5.3.2016  



 - není moc co rozebírat, nebylo tam nic zvláštního a nového -  
- Pročištění kanálu u Strouskové – zúčastnili se: Václav Sklenařík, Milan 

Zelík a Tomáš Zelík,  - dostali jsme se asi 16 m daleko od ústí kanálu, 
a to zhruba k vjezdu do jejich garáže, kde bude zřejmě nějaký 
problém, přislíbila, že si provede sama výkop a přes starostu obce nás 
bude kontaktovat a zkusíme to protlačit dál, starosta obce byl o tom 
vyrozuměn 
 

- Dotaz z předchozí schůze: Udělá velitel Miroslav Vrzala nějaké 
cvičení? 
  - Miroslav Vrzala: Popřemýšlím o tom. 
 

7. Zbrojnice a brigády 
- Dušan Vrzala – bude k dispozici materiál na nový regál do garáže? 

- ANO – materiál byl již dodán, jsou to odřezky na hrubo, bez 
přesných řezů a ohranění, ale je to doma – slááááva  

- Zářivka do kuchyňské linky – vyměněna – Milan Zelík 
- Náhradní žárovky – zakoupeny – Milan Zelík 
- Podkroví – bude probráno až na červencové schůzi 
- Elektrozkoušečky  

  – starosta: zájemci o ně budou muset počkat, neboť na plese 
  se někam zatoulaly a nyní je nemůžeme nalézt, bylo jich 
  celkem 10 k odběru 
  - Beáta Sukupová – Já je mám doma, nevěděla jsem, že se to 
  hledá, myslela jsem, že je to tombola. Přinese je tedy. Sláva. 

- Napojení odpadu ze zbrojnice do kanalizace – zatím je čas  
- Projednávána velká spotřeba el. energie – s Milanem Zelíkem se zde 

byl podívat Tomáš Bébar a je jasné, že spotřebu způsobují dva el. 
přímotopy – budeme tedy muset přijmout na zimní období zvláštní 
opatření – zejména výrazně regulovat teplotu na přímotopech, které 
tu jsou kvůli ochraně před zamrznutím vody, šnek Víťa bude muset 
najít nový domeček – teplota na WC byla pro něj celou zimu příznivá, 
ale faktura na elektřinu již nee  
 
 

8. Koňka 
-      čalouník již dodal kožené doplňky, cena 3.000,- Kč (bez potahu 
kozlíku) – viz výdejní doklad 
- Miroslav Bičan - nápravnice – obkreslit – bude provedeno na sběru 
železa 9.4. 



- Tip z muzea – jejich znalec koněk – pan Aleš Skříček, tel. 731 613 889 
- Lubomír Hanáček – impregnace na podvozek – počítá s tím 
- mosazná/měděná ručka k ventilu ? Stále je v řešení u Miroslava 

Fuglíka 
-     práce na koňce řešit přes Miru Bičana anebo Lubomíra Hanáčka, kteří 

na ní nejvíce    pracují, a to i přes týden  

9. Činnost mládeže 
- Tunel na CTIF – Miroslav Vrzala a Lubomír Hanáček 
- Liga proti rakovině – květinkový den – platí 11.5.2016? 

 - Jana Forbelská - platí 
- Je třeba něco zajistit? 

 - Jana Forbelská – prozatím ne 
 -      jako informace - dne 18.9.2016 se koná kvalifikace MH na 
 Mezinárodní soutěž v CTIF (útok i štafeta) 
 

10. Sportovní družstva – ženy, muži 
- Domeček na nářadí – bude řešeno na sběru železa 
- Nová stříkačka  

o Lubomír Hanáček se onoho občana z Pohořelic ještě nezeptal 
na TAZ 1503, aby s námi počítal jako s prvním zájemcem o 
motor, příp. celé vozidlo 

- VCUH je dne 24.4.2016 
  - ženy dotaz, co prý na to muži? 
  - Miroslav Bičan se dobrovolně přihlásil a prý to vyburcuje !!! 
 

11. Diskuze: 
- Mixážní pult. 

  - starosta: Je objednán i zaplacen, zatím se neozvali. 
 

- Chladící zařízení? 
  -Pavel Šeďa se ještě zeptá známého, zda nevyřazují něco 
  z půjčoven 
  - starosta: na květnové schůzi bychom to ale měli již  
  rozlousknout – již to řešíme rok, i když je pravda, že byly 
  důležitější věci na koupi 
  

- Společná reprezentační trička 
  - starosta: Kácení Máje se nám již značně blíží a bylo by na 
  čase, trička již objednat 



  - Jana Forbelská: Všichni pořád slibují, ale nakonec nikdo nic 
  neřekne a je namáhavé všechny oslovovat pořád dokola 
  - diskuze, jak se k tomuto nezájmu, či zapomětlivosti postavit 
  - všemi přítomnými odhlasováno: Nechť se všichni do  
  10.4.2016 ozvou Janě Forbelské a nahlásí velikost svého 
  trička, o které mají zájem, jinak na ně nebude brán ohled a 
  nebude na ně pamatováno. Od všech velikostí vezmeme 
  jako sbor vždy dvě trička, pro ženy i muže. Rozeslání sms 
  zajistí Milan Zelík a to nejpozději do neděle 3.4.2016. 

- Znaky SDH Pohořelice již nemáme (nikoliv domovenky, ale domovské 
znaky) – Milan Zelík se podívá na internetu na společnost Koos, která 
tenkrát znaky vyráběla, příp. se bude snažit sehnat jinou společnost, 
která by je vyrobila 

- Boženka Vrzalová je na tom zdravotně již lépe a bylo by již na čase jí 
předat dar k jejím uplynulým narozeninám – na příští schůzi bychom 
to měli stihnout – dárek by byl v podobě: orchidej, koše a masáž. Vše 
do 1.600,- Kč – hlasováno, všichni pro. Beáta Sukupová má na starosti 
orchidej a koš, objednání masáže má na starosti Milan Zelík.  

- Tombola na kácení Máje  
 - starosta: návrh na uvolnění částky 2.000,- Kč pro Adélu 
 Sukupovou na průběžné nakupování cen do tomboly na Kácení 
 Máje.  – hlasováno – všichni pro 

 - Starosta: Slavnostní ukázka rekonstruované koňky? 
  - Miroslav Vrzala – co to spojit s Kácením Máje? 
  - Miroslav Bičan – zda to ale bude do té doby hotové. 
  - prozatím ponecháno na možnostech a aktuální situaci 
 

   Milan Zelík 

            starosta sboru 


